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Sitno, 30 grudnia 2019 r. 

ST.0002.VIII.17.2019 

 

Protokół Nr XVII/2019 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 30 grudnia 2019 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad; 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków; 

3. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców; 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2019 

rok (100); 

 w sprawie przystąpienia do Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” 

edycja 2019-2020 (101); 

 w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad 

tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty 

(102); 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym; 

6. Interpelacje i zapytania radnych - odpowiedzi; 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Adam Mazurek  

4. Grażyna Małgorzata Blaszka  

5. Kamil Pyś  

6. Leszek Krzysztof Kozak  

7. Violetta Iwona Wiech 

8. Lech Brzozowski  

9. Tomasz Gąsior  

10. Krzysztof Blaszka 

11. Radosław Kwapisz  

12. Jan Andrzej Ryszczuk 

13. Krzysztof Zwolak  

 

Radni nieobecni: 

1. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

2. Kazimierz Tokarz 
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Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady XVII 

Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią 

Agnieszkę Grzesiuk, Panią Barbarę Tor Kierownik GOPS, Dyrektorów Szkół, sołtysów oraz 

radnych. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych (brak  Pani 

Roksany Kotarskiej, Pana Kazimierza Tokarza), wobec czego zachowane zostało wymagane 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Obrady rozpoczęły się o godz. 13
00

 i trwały do godz. 15
00

. 

 

Ad 1a 

Zmiana porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący poprosił o dodanie do porządku obrad następujących uchwał: 

 

1. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym przygotowaniu                  

i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup 

energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej; 

2. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2019; 

3. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2019 – 

2026; 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za zmianą porządku obrad  

głosowało – 13 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 1a (1a) do protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad obecnych 13 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Krzysztof Blaszka, Pan Kamil Pyś, Pan Radosław Kwapisz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                 

i wniosków głosowało – 11 Radnych, wstrzymał się – 2, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2 (2) do protokołu. 
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Ad. 3 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Brak. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał. 

 

1. Uchwała Nr XVII/100/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2019 

rok 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3(4a) do protokołu 

 

2. Uchwała Nr XVII/101/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie przystąpienia do Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” 

edycja 2019-2020 

 

Pani Barbara Tor Kierownik GOPS omówiła temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 (4c) do protokołu. 

 

3. Uchwała Nr XVII/102/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad 

tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich 

inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać 

składane projekty 

 

Pan Przewodniczący nadmienił, że na sesji w dniu 27 września 2019 r. została podjęta 

uchwała, która została poddana pod reasumpcję przez organ nadzorujący. Poprawki zostały 

wprowadzone. W związku z tym, żeby nie robić zmian w poprzedniej uchwale, została 

podjęta nowa uchwała. Poprzednia uchwała zostanie uchylona, gdy nowa wejdzie w życie. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 (4b) do protokołu 

 

4. Uchwała Nr XVII/103/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym przygotowaniu  

i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup 

energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej 

 

Pani Violetta Wiech odniosła się do uchwały i zapytała, o jakie budynki chodzi? Czy 

są to budynki tylko gminne? 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że uchwała dotyczy zakupu energii elektrycznej, za 

którą płaci gmina Sitno.  

Pan Wójt dodał, że uchwała odnosi się między innymi do oświetlenia ulicznego, 

budynków szkolnych, Urzędu Gminy, Centrum Kultury itp. 

Pan Leszek Kozak zapytał, czy dzięki tej uchwale energia dla gminy będzie tańsza? 

Pan Wójt odpowiedział, że do tej pory tak było i ma nadzieję, że to się tak utrzyma. 

Dzięki zamówieniu na większą skalę można negocjować cenę. 

Pan Sołtys z Bożego Daru zapytał, jaka obecnie jest cena prądu? 

Pan Przewodniczący wraz z Panem Wójtem oznajmili, że w przyszłości przedstawią 

dane informacje. Obecnie przy sobie ich nie posiadają. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 (4d) do protokołu 

 

5. Uchwała Nr XVII/104/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2019 

 

Pani Skarbnik omówiła temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 1. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 (4e) do protokołu. 

 

6. Uchwała Nr XVII/105/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2019 – 2026 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała jest konsekwencją poprzedniej 

uchwały. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 (4f) do protokołu. 

 

Ad.5 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt podsumował mijający 2019 r.: 

1. Fundusz Dróg Samorządowych: przez 8 lat nie zostały złożone żadne wnioski.                   

W obecnej kadencji zostało wykonane 11 km drogi powiatowej, 5 wniosków 

złożonych na drogi gminne (3 wnioski na 2019 r. – rozliczone i wykonane, 2 wnioski 

złożone na 2020 r. wstępnie pozytywnie zweryfikowane); 

2. Chodniki, które zostały zaplanowane zostały zrealizowane; 

3. Zakup koparki – zrealizowany; 

4. Kolektory słoneczne i kotły z 2015 r. - problemy z zamknięciem wniosku -

zrealizowane; 

5. Wniosek na fotowoltaikę – złożony; 

6. Wniosek na oświetlenie uliczne - złożony; 

7. Zatoki w Karpiu – zrealizowane (zostały jeszcze do realizacji zatoki w Jarosławcu, 

które nie zostały ujęte w porozumieniu); 

8. Połączenie Jarosławca z Zamościem – chodnik (brak odpowiedzi, jeżeli będzie 

możliwość zostanie to zrealizowane); 

9. Nie udało się wykupić działki w Bożym Darze (środki na zakup są zapisane                     

w budżecie); 

10. Droga w Bożym Darze (środki nie zostały rozdysponowane, lecz zostały przesunięte 

na następny rok); 

11. Wniosek złożony do FOGR (wykonane 2 odcinki drogowe w Cześnikach, droga               

w Stabrowie);  

12. OSP – remonty remiz, magla w Horyszowie Polskim (zaplanowany), zakupione wozy 

strażackie; 

13. Dom Senior + w Stanisławce – otworzony i funkcjonuje; 

14. Podatki w gminie są niższe niż w gminach ościennych; 

15. Plan zagospodarowania przestrzennego – realizacja. W związku z planowanymi 

inwestycjami, które będą przebiegać przez teren gminy Sitno: budowa obwodnicy S17 

oraz drogi krajowej nr 74, gmina musi stać na stanowisku rozwoju w sposób 

zagwarantowania inwestorom możliwości zabudowy. 

Powyższe inwestycje są zasługą zgody, jaka panuje w Radzie. Wójt poprosił również 

sołtysów o przyłączenie się do pomocy w realizacji zamierzonych celów. Dąży do tego, 

żeby wszyscy współpracowali dla dobra gminy i mieszkańców. Dziękuje za zakończony 

pierwszy rok kadencji. Z niecierpliwością czeka na nowe inwestycje w 2020 r. W 2020 r 

zamierza dokonać.:  

 zakupu samochodu ciężarowego z możliwością założenia pługu do odśnieżania,  

 realizacji złożonych wniosków do Funduszu Dróg Samorządowych - 2 drogi,  

 złożenia wniosku na drogę Sitno Góra do FOGRU,  
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 otworzenia w gminie bezpłatnej komunikacji ze względu na kwoty, jakie żąda MZK 

(około 530 tys zł),  

 inne. 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Sołtys Eugeniusz Grela podsumował 2019 r., podziękował Panu Wójtowi, Panu 

Przewodniczącemu, Radzie Gminy, Dyrektor Centrum Kultury Agnieszce Grzesiuk, 

Radnemu Kamilowi Pysiowi za reprezentowanie Klubu Potok Sitno, wszystkim obecnym za 

współpracę i inwestycje, które w 2019 r. zostały wykonane i przewidziane na 2020 r. 

Nawiązał do sytuacji dotyczącej obniżki prowizji sołtysom, poprosił o ponowne 

przeanalizowanie tematu i zastanowienie się nad zmianami. Wspomniał o meczach GKS 

Potok. 

Pan Przewodniczący podziękował za miłe słowa. Dodał, że trwają już rozmowy                  

z Panem Wójtem i z Radnymi na powyższy temat. Chciałby, żeby współpraca z Sołtysami              

w 2020 r. układała się jeszcze lepiej.   

Pan Przewodniczący zarządził 10 min przerwy. 

Po przerwie kontynuował sesję. 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Pana Sołtysa Eugeniusza Greli do tematów 

sportowych, kulturalnych - podziękował Pani Agnieszce Grzesiuk Dyrektor Centrum Kultury 

z Biblioteką w Sitnie, jak i pracownikom Centrum Kultury, seniorom, KGW za czynny udział 

w różnego rodzaju uroczystościach w 2019 r. i innych. Podziękował również obecnym za 

wkład w rozwój gminy. 

Pan Sołtys Zdzisław Skóra poprosił o ponowne złożenie wniosku dotyczącego 

zdegradowanych terenów zielonych w miejscowości Cześniki. 

Pan Wójt poinformował, że jeżeli złoży wniosek na rewitalizację miejsca                     

w Cześnikach, to wystąpi taka sama sytuacja jak poprzednio. Ze względu na szereg 

niejasności projekt upadł. Jest zdania, żeby zrobić tam coś innego, co będzie możliwe do 

realizacji. Zaznaczył, że za Muzeum w Cześnikach można postawić altanę, grill itp. 

Pan Przewodniczący odniósł się i zaznaczył, że złożenie wniosku unijnego to koszt 

około 20 tys zł. Niegospodarnością byłoby złożyć taki wniosek wiedząc, że na pewno nie 

przejdzie. 

Pan Krzysztof Zwolak zaznaczył, że najlepszym rozwiązaniem byłoby zainteresować 

się I projektem, jaki został przygotowany w sprawie zagospodarowania terenu w Cześnikach. 

Powiedział, że poprzedni wniosek był bardziej realny do realizacji. 

Pan Wójt zgodził się z wypowiedzią Pana Krzysztofa Zwolaka. 

Pan Sołtys Zdzisław Skóra poinformował, że jeżeli będzie taka możliwość 

zagospodarowania terenu, to prosi o interwencję. 

Pan Kamil Pyś podziękował wszystkim za współpracę w 2019 r. Przychyla się 

również do zagospodarowania terenu w Cześnikach na bazie I projektu. 

Następnie Radni tacy jak Adam Mazurek, Leszek Kozak, Krzysztof Zwolak, 

Władysław Wydmański, Tomasz Gąsior, Grażyna Blaszka, Krzysztof Blaszka, Zdzisław 

Skóra, Eugeniusz Grela podziękowali za wykonane inwestycje w ich miejscowościach. 

Pan Przewodniczący podziękował również Panu Krzysztofowi Prokopowiczowi za 

współpracę, czynny udział w pracach sesji, komisji oraz podziękował za pisanie protokołów, 

które przygotowuje zarówno z sesji, jak i komisji rady. Na koniec pożyczył wszystkim 

wszelkiej pomyślności i spełnienia marzeń w nadchodzącym 2020 r. 
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Ad. 7 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XVII Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz   

Przewodniczący Rady Gminy 

  /-/ Władysław Wydmański 

 


